
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2022-12-05 

 

Närvarande: Anders H, Jesper W, Jenny S, Joakim J, Ingela N-H, Jimmy H, Emma A-H, 
Emil A-S, Johan A, Niklas J 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 

§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 Gula linjen: till nästa möte läser alla igenom dokumentet (Anders skickar ut), därefter går 
vi igenom 2 områden på varje styrelsemöte. Så fort det är möjligt ska detta läggas upp på 
laget.se samt en ”light”-version riktad till föräldrar. 

 

§5 Uppdrag stadgar: till nästa möte läser alla igenom ett förslag till nya stadgar (Anders skicka 
ut) för att kunna läggas fram på årsmötet 

 

§6 Information konstgräs: Anders har varit på möte angående hur andra klubbar ska kunna 
använda klubblokalen. Detta kommer att innebära ett ekonomiskt tillskott för LGoIF. 
Slutbesiktning sker 15/12. Under januari kommer vi diskutera träningstider för aktuella lag. 
Aktuella lag i LGoIF kommer kunna boka tider innan närliggande lag bokar sina eventuella 
träningspass. Anders skickar ut mer info när planen är spelklar. Hänglås kan köpas in till 
lagförrådet (Anders köper) 

 

§7 Projekt diskgolfbana: installation av 5 korgar kommer att ske under mars-april 

 

§8 Information skateramp – ansökan blev avslagen och därmed finns ingen möjlighet att 
anlägga en skateramp 

 

§9 Sponsring: Peter väntar på en offert från Johan Vedin för en ”sponsortavla” 

 

§10 Övriga frågor 

-Ingela håller i en HLR-utbildning 11 mars i samband med årsmötet 

-Alla lag behöver bli bättre på att lägga in nyheter på laget.se 

-Påminna ungdomsledare att skriva verksamhetsberättelser för sina lag i god tid innan 
årsmötet den 11 mars 2023 (ett exempel på en sådan bifogas detta protokoll) 



-Tomtetipset i slingan den 4 december var en stor succé 

-Nu är det hög tid att slutrapportera er planerade och genomförda folkbildningsverksamhet 
för 2022 till RF-SISU, detta ska rapporteras till årsskiftet. 

-Inventering målburar: främst 7-manna. Mål behöver antingen lagas eller bytas ut. Görs i 
samband med Åbyvallens öppnande. 

-Johan Leandersson är inte längre ledare i U-sektionen utan tar istället över A-laget. 

-Vaktmästare: fundera över om vi kan behöva hjälp med ommålning etc. Eventuellt kan 
kommunen erbjuda detta i form av punkinsatser av vaktmästarna. Utöver detta ska vi också 
under kommande möten ta fram en prioritetslista över vad vi behöver för vaktmästarhjälp. I 
februari ordnar Jesper och Jocke ett möte med Stefan R på kommunen för att stämma av vad 
vi kan ställa för krav på vaktmästarna. 

-Tränarutbildning: Ingela kontaktar Smålands FF för att eventuellt få utbildningsinstruktör till 
Åbyvallen. 

-Ansökan Bygdepeng 2023: 

1) Nya rep till klätterbanorna vid slingan och utegymmet, 

Kostnad enligt offert från Crevia      12 425 kr 

2) Ny lekställning till lekplatsen vid hembygdsgården 

Uppförs av hembygdsgårdens medlemmar     9 000 kr 

3) Blommor, krukor mm till fortsatt utsmyckning vid centrum 

Genomförs av ideella bybor, inhandlas lokalt på Ådalen och Solhöjden 10 000kr 

4) Ställplats för husbilar vid hembygdsgården    35 000 kr 

5)Åtgärder för att få byns isbana i ordning, används av skolan och 

byborna och spolas ideellt.        70 000 kr 

Totalt ansökan        136 425 kr 

 

Nästa möte: 5 december kl 18:30 


